
Rada Osiedla Lipa Piotrowska ul. Tymiankowa 3; 51-180 Wrocław

Wrocław, dnia 20.04.2016r.

Biuro ds. Partycypacji Społecznej
ul. G. Zapolskiej 4
50-032 Wrocław

Dotyczy: Uwagi do Planu Zrównoważonego Rozwoju Zbiorowego Transportu Publicznego Wrocławia.

Rada Osiedla Lipa Piotrowska wielokrotnie podkreślała fakt bardzo intensywnie rozwijającego się budownictwa
mieszkaniowego  w  północno-zachodniej  części  Wrocławia.  Odnosimy  wrażenie,  że  jesteśmy  najbardziej
zapomnianym  obszarem  Wrocławia  w  zakresie  komunikacji  zbiorowej.  Rada  Osiedla  Lipa  Piotrowska
uczestnicząc w dyskusji podczas konsultacji dla Rad Osiedli, na temat przedmiotowego planu rozwoju zdaje
sobie sprawę, że na obecnym etapie nasza część Miasta nie ma szans na tramwaj, ale można to zrekompensować
koleją aglomeracyjną jak również znacznym zwiększeniem linii autobusowych. 

W związku z powyższym Rada Osiedla Lipa Piotrowska postulowała na konsultacjach - i zdanie podtrzymuje -
o przekierowanie  wycofanych (wygaszanych)  linii  autobusowych z  centrum miasta  gdzie  pojadą  nowe linie
tramwajowe  na  naszą  północno-zachodnią  część  miasta,  która  cierpi  powodu  zbyt  małej  ilości  linii
autobusowych.  Na  tym  etapie  rozwoju  osiedle  Lipa  Piotrowska  potrzebujemy  co  najmniej trzech  linii
autobusowych (czyli  istniejąca linia  105, nowa linia na pl.  Grunwaldzki  i  dodatkowa linia na ul.  Legnicką
oczywiście zostawiając linię szczytową nr 305 z Widawy). 

Aktualnie  oczekujemy  na  budowę  nowej  pętli  autobusowej  przy  ul.  Kminkowej  jak  również  szybkiego
uruchomienia  nowej  linii  łączącej  osiedla  Lipa  Piotrowska,  Widawa  z  pl.  Grunwaldzkim.  Jednocześnie
podkreślamy, że postulowaliśmy wielokrotnie o płynne połączenie naszej części miasta korzystając z połączenia
przez obwodnicę śródmiejską (Mostem Milenijnym) z ul. Legnicką, gdzie można się przesiadać do wielu linii
tramwajowych. – Rada Osiedla Lipa Piotrowska podtrzymuje ten postulat i wnioskuje o zaplanowanie takiego
połączenia. 

Jednocześnie Rada Osiedla Lipa Piotrowska przypomina, że wnioskowała -  i nadal wnioskuje – o utworzenie
stacji  kolei  aglomeracyjnej  Kminkowa  przy  ul. Perzowej.  Kolej  aglomeracyjna  mogłaby  stanowić  ważny
element komunikacji zbiorowej, jednak aby było to możliwe, jej stacje nie mogą znajdować się zbyt daleko od
miejsca zamieszkania/pracy potencjalnych użytkowników. W związku z tym postulujemy wybudowanie stacji
kolei aglomeracyjnej przy ul. Perzowej, z której będą mogli korzystać mieszkańcy dynamicznie rozwijającego
się Zespołu Urbanistycznego Kminkowa (które już na tym etapie rozwoju przewiduje ok. 10 tys. mieszkańców
aktualnie osiedle zamieszkuje ok. 3-4 tys. osób) oraz innych części osiedla Lipa Piotrowska. 

Z poważaniem

Katarzyna Samborska
Przewodnicząca Zarządu 
Osiedla Lipa Piotrowska


